
From:
To:
Subject: Re: Postzegel bestemmingsplan blok Jan van Goyekade/Lairessestraat
Date: Monday, October 28, 2019 12:05:57 PM

Dag ,

Wéét dat ik een afspraak ga maken voor morgen middag tussen jou, Ed en Ruben over dit
dossier zodat je ze meer kan vertellen over dit dossier en ze vervolgens kunnen inschatten hoe
en wat.
Het idee nu is bekijken of ze dit kunnen oppakken (Ruben als trekker) maar dat is dus
afhankelijk van, vooral, de planning.

Kan je alvast doorgeven in welke map alle info over dit dossier zit?

Groeten

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 28 okt. 2019 om 10:58 heeft > het volgende
geschreven:

Ha ,
Er moet vanaf januari een ontwerp ter inzage worden gelegd. Het voorontwerp
slaan we over. Het is immers slecht een juridische technische wijziging zonder
nieuwe beleidsinzichten.
Ik heb vorig jaar een kaart laten opstellen. Er zullen planregels bij gemaakt
moeten worden en een korte plantoelichting. Het gaat inderdaad alleen om
aanpassing van de maximale bouwhoogte. De planregels zullen dus
hoogstwaarschijnlijk maar 1 planregel bevatten.
Gr. 

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 28 okt. 2019 om 10:00 heeft
 het volgende geschreven:

Dag ,
Even een paar vragen over dit postzegelBP:

- Wanneer moet dit plan uiterlijk door de raad vastgesteld zijn?
- Moeten we het standaard stappenplan volgen? D.w.z. voorontwerp,

ontwerp, etc.? Kunnen we stappen overslaan? Als we alle stappen
moeten volgen, dan duurt het logischerwijs langer

- Je gaf aan dat het plan inhoudelijk niet ingewikkeld is. Kan je aangeven
wat de kern van het postzegelBP moet zijn? Alleen de hoogte?



- Was je zelf al begonnen met de regels, toelichting etc.?
Dank voor je info. Ik ben binnen het team bezig met kijken wie dit kan
oppakken. Als het niet lukt, dan zal ik bij aankloppen.
Groeten

Van:  
Verzonden: vrijdag 25 oktober 2019 17:33
Aan: 
Onderwerp: RE: Postzegel bestemmingsplan blok Jan van Goyekade/Lairessestraat
Hoi ,
Het opstellen van postzegelbestemmingsplannen is niet bepaald mijn
favoriete werk, maar als ik zie naar wie uit het team het anders zou moeten
doen kan ik mij voorstellen dat het toch logisch zou zijn als ik het oppak.
Ik ben overigens wel benieuwd wat voor reacties je gaat krijgen van de
anderen, maar ik wil het ook van het volgende laten afhangen:

1. Een indicatie van de tijd die het gaat kosten.
2. Klaas-Jan is nu nog met vakantie, maar ik wil met hem de hoeveelheid

werk afstemmen die hij denkt dat er in deze periode voor het
Schinkelkwartier zal zijn.

3. We krijgen als het goed is op 10 januari de sleutel van ons nieuwe huis,
in de weken erna verwacht ik veel verlof op te nemen om te klussen.
De vraag is of dit botst met de bestuurlijke besluitvorming (en
aanwezigheid bij de commissie RO e.d.) en verplichte aanwezigheid.

Goed weekend! J

Van:  
Verzonden: donderdag 24 oktober 2019 14:14
Aan: 
CC: 
Onderwerp: Postzegel bestemmingsplan blok Jan van Goyekade/Lairessestraat
Beste collega’s,
In november en december moeten we een postzegelbestemmingsplan
opstellen voor één bouwblok (Jan van Goyekade/Lairessestraat). N.a.v. een
raadsadres zijn fouten ontdekt voor dit blok in het bestaande
bestemmingsplan. Het nodige voorwerk is al door  gedaan. We wilden
graag deze reparatie meenemen in het grote plan waar Jeroen mee bezig is
(Museumkwartier/Valeriusbuurt) maar Sebastiaan wilt absoluut daar niet op
wachten. Hij wilt dat de fouten z.s.m. planologisch worden gerepareerd.

 is behoorlijk opgeslokt door stikstof-dossier en kan dit niet oppakken.
Voordat ik naar mogelijkheden R&D-breed kijk, wil ik natuurlijk eerst naar
opties binnen ons eigen team kijken.
Dit postzegelbestemmingsplan stelt niet veel voor inhoudelijk, maar het
moet in november en december gemaakt worden, zodat het in januari naar
het bestuur kan.
Kan een van jullie dit oppakken?  trekt geen project maar kan hopelijk het
nodige voorbereiden/ondersteunen. Hij heeft al eerder  begeleid met
twee postzegelbestemmingsplannen.
Graag z.s.m. jullie reacties hierop.
Groeten






